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Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Odbytego w dniu 24 maja  2019 roku o godz. 07:00 

W Sali narad (pokój 107) 

Obecni: członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta Tomasz Bujok,    

Tematyka posiedzenia: 

1. Przygotowanie wniosku absolutoryjnego 

2. Sprawy bieżące. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Radny Jan Szalbot powitał wszystkich przybyłych a następnie  poprosił 

Skarbnika Miasta Damiana Cieślara o omówienie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta 

Wisła za rok 2018. Skarbnik poinformował, że dochody budżetowe za rok 2018 wykonano w kwocie 

niższej niż planowane  tj. w łącznej kwocie 54.592.095,05zł  co stanowi 96,72 % planu dochodów. Z 

tego dochody bieżące w kwocie 52.201.410,07zł a majątkowe 2.390.684,98zł – dużo mniej niż zakładał 

plan. Wyższe dochody od planowanych uzyskano między innymi w działach: rolnictwo i łowiectwo, 

turystyka, administracja publiczna, dochody od osób prawnych, od osób fizycznych, gospodarka 

komunalna i ochrona środowiska.  Wpływy z podatków i opłat to prawie 19,5mln złotych, subwencja 

ogólna z budżetu państwa wyniosła 6,5mln złotych, dotacje prawie 13mln złotych. Natomiast wydatki 

budżetowe wykonano w łącznej kwocie 60.234.658,62zł  co stanowi 87,91 % planu wydatków. Z tego 

wydatki bieżące wykonano w kwocie 46.985.656,09zł, a majątkowe w kwocie 13.249.002,53zł. Na 

dotacje wydaliśmy 4.382.068,68zł. Wydatki jednostek budżetowych na wynagrodzenia i składki od nich 

naliczane wyniosły 17.825.963,47zł. W roku 2018 wydaliśmy więcej niż było dochodów. Nie 

zaciągnęliśmy żadnych kredytów,  natomiast  wyemitowaliśmy   obligacje na kwotę 12mln złotych 

Gmina przymierza się do sprawdzania czy wszystkie firmy które mają siedzibę poza Wisłą, ale prowadzą 

działalność w Wiśle – czy zgłosiły to w urzędzie skarbowym, bo   wówczas od każdego pracownika 

wpłynąłby procent podatku do budżetu naszego miasta. Przewidywany wpływ roczny to  około  150tyś 

złotych. Wysokość zadłużenia wyniosła 16.124.069,00zł. Część zadłużenia gmina chce umorzyć z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach a będzie to kwota 

1mln 800tyś złotych. Ponadto Skarbnik poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa wydała 

pozytywną opinię, z drobnymi uwagami odnośnie starego nazewnictwa kilku rozdziałów, ale były to 

tylko uwagi techniczne.  

Po przeanalizowaniu sprawozdania finansowego członkowie komisji nie dostrzegli zagrożenia dla 

funkcjonowania miasta. Wszystkie przedstawione sprawozdania i informacje komisja przyjęła i 

zaopiniowała  pozytywnie: 

- dochody i wydatki- jednogłośnie  „za” 

- przychody i rozchody- jednogłośnie „za” 

- dysponowanie rezerwami budżetowymi- jednogłośnie „za” 
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- realizacja zadań inwestycyjnych- jednogłośnie „za” 

- Realizacja upoważnień oraz uprawnień do zaciągania zobowiązań- jednogłośnie „za” 

- sprawozdanie z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie mienia komunalnego- jednogłośnie 

„za” 

- sprawozdanie finansowe- jednogłośnie „za” 

Komisja przyjęła wszystkie powyższe sprawozdania i wnioskuje o udzielenia absolutorium dla 

Burmistrza Miasta Wisła za 2018 rok.  Głosowanie:   jednogłośnie „za”. 

 

Ad. 2 

Spraw bieżących nie poruszano.  Przewodniczący Komisji Radny Jan Szalbot zakończył  posiedzenie 

komisji. 

 

 

  Protokołowała                                                                                           Przewodniczący Komisji 

     Justyna Pilch                                                                                                      Jan Szalbot 


